



2018/19 全新提名計劃之安排及時間表  
(中學學校提名)

日期	活動／程序	提名及甄選程序
2018年4月6日	邀請函	資優學苑發出信函通知各中小學校長有關全新提名計劃之安排及為學生報讀資優學苑網上甄選學習課程(網上甄選課程)的學校帳戶。
2018年5月4日	簡介會(粵語)	資優學苑舉辦簡介會，讓各獲邀的學校代表了解全新提名計劃及報讀網上甄選課程的安排。
2018年5月11日	簡介會(英語)	
2018年5月4日上午9時至 2018年6月7日下午5時	報讀網上甄選課程	於截止報名日期前，學校統籌人根據每位學生的傑出表現或潛能，為其報讀 <b>一個</b> 合適的網上甄選課程。已成為資優學苑正式或初步學員的學生，不可報讀網上甄選課程。學校統籌人可透過學校網上報名平台查看現有資優學苑學員名單。  學校網上報名平台： <a href="https://hkage.org.hk/b5/teacher/Registration/screening/teacher.php">https://hkage.org.hk/b5/teacher/Registration/screening/teacher.php</a>  1) 中學中文網上甄選學習課程 (2018/19) (NCLLO1111) 2) Secondary English Online Learning Programme for Screening (2018/19) (NELLO1212) 3) 中學數學網上甄選學習課程 (2018/19) (NMATO3930) 4) 中學科學網上甄選學習課程 (2018/19) (NSCIO1301)
2018年6月27日至28日	公佈網上甄選課程報名結果	報名結果(包括網上甄選課程登入詳情)將於2018年6月27日至28日以電郵方式發送至學校統籌人及學生的合法監護人。
2018年7月3日至9月11日	網上甄選課程	學生使用報名結果通知電郵中指定的學生帳戶及密碼登入網上甄選課程。學生須於2018年7月3日至9月11日期間完成網上課程。
2018年7月3日至9月11日	學生網上甄選課程學習進度	學校統籌人可使用學校帳戶查看學生「網上課程開始日期」及「最近期的課末評估完成日期」。
2018年7月3日至9月11日	學校準備提名資料	學校統籌人確定學校提名人，並提醒學校提名人及學生的合法監護人準備相關的提名資料，包括： 1) 推薦提名學生的優先次序 2) 學校提名人的提名理由 3) 學生的合法監護人之觀察報告 4) 電子版學校成績表(最近的兩個學年)



		5) 學生最具代表性成就的電子版證明文件(最多三項) 6) 電子版智力評估報告(若適用) 7) 最多三項創意產品,形式例如:音頻、視頻、文字、圖片等(若適用) 8) 電子版推薦信(若適用)
		↓
2018年10月8日	公佈網上甄選課程結果及學校提名邀請函	網上甄選課程結果及學校提名邀請函將郵寄至學校統籌人。完成課程並取得合格成績的學生,將獲邀提交學校提名資料進行甄選。
		↓
2018年10月	提名簡介會	資優學苑將舉辦簡介會,為各獲邀的學校代表簡介提名程序及全新網上提名平台的安排。
		↓
2018年10月至11月	學校提名	學校統籌人使用學校提名邀請函中指定的學校賬戶登入網上提名平台提交提名。
		↓
2018年12月至2019年1月	提名甄選	資優學苑甄選提名以作取錄考慮。
		↓
2019年2月	公佈提名結果及學員註冊	學校統籌人及學生的合法監護人登入網上提名平台查看提名結果,並登記以確認學員資格。
		↓
2019年3月	新生及家長迎新	資優學苑邀請新一屆學員及其家長參加迎新典禮,增進他們對資優學苑課程及服務的了解。



**Arrangements and Timeline of New Nomination Scheme 2018/19**  
**(Secondary School Nomination)**

Dates	Events	Nomination and Selection Procedures
6 Apr 2018	<b>Invitation letters</b>	HKAGE sends letters to all Secondary and Primary School Principals to inform them the arrangements of the new nomination scheme 2018/19 and the <b>School Login Accounts</b> for applying for HKAGE Online Learning Programmes for Screening (Online Screening Programmes) for students.
↓		
4 May 2018	<b>Briefing Session (Cantonese)</b>	HKAGE holds briefing sessions to let the representatives of invited schools to understand the arrangements of the new nomination scheme and application for the Online Screening Programmes,
11 May 2018	<b>Briefing Session (English)</b>	
↓		
4 May 2018 (9:00 a.m.) – 7 Jun 2018 (5:00 p.m.)	<b>Apply for Online Screening Programmes</b>	School Coordinators apply for <b>ONE</b> appropriate Online Screening Programme according to each student's outstanding performance or potential before the application deadline. Existing HKAGE full or preliminary members shall not apply for the Online Screening Programmes. School Coordinators can check the current HKAGE student member list via the School Online Application Platform.  <b>School Online Application Platform:</b> <a href="https://hkage.org.hk/b5/teacher/Registration/screening/teacher.php">https://hkage.org.hk/b5/teacher/Registration/screening/teacher.php</a>  <ol style="list-style-type: none"><li>1) 中學中文網上甄選學習課程 (2018/19) (NCLLO1111)</li><li>2) Secondary English Online Learning Programme for Screening (2018/19) (NELLO1212)</li><li>3) Secondary Mathematics Online Learning Programme for Screening (2018/19) (NMATO3930)</li><li>4) Secondary Science Online Learning Programme for Screening (2018/19) (NSCIO1301)</li></ol>
↓		
27-28 Jun 2018	<b>Online Screening Programme Application Result Announcement</b>	Application result with the Online Screening Programme login details will be sent via email to the School Coordinators and Students' Legal Guardians on 27 to 28 Jun 2018.
↓		
3 Jul – 11 Sep 2018	<b>Online Screening Programme</b>	Students use the USERNAME and PASSWORD indicated in the application result announcement email to login to the Online Screening Programme. Students should complete the programme within 3 Jul to 11 Sep 2018.
↓		
3 Jul – 11 Sep 2018	<b>Students' learning progress on the Online Screening Programme</b>	School Coordinators can login to the school accounts to view students' "Online Screening Programme start date" and "the latest final assessment completion date".
↓		



3 Jul – 11 Sep 2018	<b>Schools prepare nomination information</b>	School Coordinators identify the Nominating Officers and remind the Nominating Officers and the Students' Legal Guardians to prepare for the nomination information including: 1) Recommended priority of nominated students 2) Nominating Officer's nomination reasons 3) Students' Legal Guardians observations 4) Softcopies of school reports (past 2 academic years) 5) Softcopies of supporting documents (At most 3 significant achievements) 6) Softcopies of intellectual assessment reports (Optional) 7) At most 3 creative products in the means of audio, video, word, pictorial format, etc. (Optional) 8) Softcopies of recommendation letters (Optional)
↓		
8 Oct 2018	<b>Online Screening Programme result announcement and nomination invitation to schools</b>	Online Screening Programmes results with nomination invitation letter will be sent to School Coordinators. Students who have completed the Online Screening Programmes with a pass will be invited to submit their profiles for school nomination screening.
↓		
Oct 2018	<b>Briefing Sessions on Nomination</b>	HKAGE will hold briefing sessions to introduce the arrangements of the nomination procedures and the New Online Nomination Platform (ONP) to the representatives of invited schools.
↓		
Oct –Nov 2018	<b>School Nomination</b>	School Coordinators use the USERNAME and PASSWORD indicated in the nomination invitation letter to login to the Online Nomination Platform (ONP) to submit nominations.
↓		
Dec 2018 – Jan 2019	<b>Nomination screening</b>	The HKAGE screens the nominations received for admission consideration.
↓		
Feb 2019	<b>Nomination result announcement and student member registration</b>	School Coordinators and Students' Legal Guardians login to the ONP to check the nomination results and register to confirm student membership.
↓		
Mar 2019	<b>Student and Parent Orientation</b>	The HKAGE invites new student members and their parents to attend the orientation ceremony to familiarise themselves with our programmes and services.